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Consider că este necesar ca prin acest raport de activitate, să aduc la cunoștința 

activitatea mea de consilier local desfășurată in cadrul Consiliului Local Huedin în perioada 

anilor iunie 2016-31 decembrie 2018, nu doar ca o datorie statuată in temeiul art. 51 din 

Legea nr.215/2006 privind administrația publica locală ci și ca una de onoare față de 

cetățenii orașului Huedin.
J !

Am depus jurământul de Consilier Local din partea Partidului Național Liberal din Romania 

in ședința Consiliului Local al Orașului Huedin din iunie 2016 și am dobândit experiența de 

consilier local prin activitatea desfășurată în cadrul Comisiei de muncă și protecție 

socială având calitatea de seretar și membru în Comisia pentru amenajarea 

teritoriului si urbanism

Prin acest raport doresc să fac cunoscute principalele activități de interes public 

desfășurate în orașul Huedin, deoarece obiectivul nostru major al tuturor consilierilor este 

asigurarea bunăstării tuturor locuitorilor cu respectarea strictă a legalității, utilizând în acest 

scop toate resursele disponibile ale Consiliului local și ale aparatului de specialitate al 

primarului începând cu cele financiare, materiale și nu în ultimul rând resursele umane

Cu privire la activitățile desfășurate în plenul ședințelor de consiliu local pot 

spune că am fost prezentă permanent, am luat parte la discuții susținând inițiativele 

locale și argumentând necesitatea aprobării lor, iar ori de câte ori am considerat că 

punctul meu de vedere era necesar și oportun am luat cuvântul și mi-am susținut 

opiniile.

La fiecare ședință de comisie sau în plen a Consiliului local am luat la cunoștință 

ordinea de zi, am studiat proiectele de hotărâri propuse, procesele verbale de 

ședință, am solicitat detalii și explicații când am considerat de la factorii responsabili 
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din cadrul aparatului de specialitate al primarului, iar când a fost cazul m-am 

consultat și am luat decizii împreună cu colegii consilieri.

Având în vedere că un consilier local trebuie să se informeze asupra 

problemelor comunității pe care o reprezintă am fost de mai multe ori cu domnii 

consilieri Lazea Constantin, Fărcaș Viorel și d-na viceprimar Buzaș Fekete Maria, să 

identificăm problemele și să stăm de vorbă cu cetățenii, iar în urma discuțiilor am 

constatat că problemele ar fi următoarele :

Curățenia de pe străzi, (unde de multe ori impreună cu d-na viceprimar am 

mers si am făcut curățenie in părculețele copiilor pentru că deși erau tomberoane, 

toate ambalajele de la diverse produse alimentare erau aruncate pe jos), traficul 

intens și aglomerația orașului mai ales în zilele de marți, câinii fără stăpân, lipsa 

tomberoanelor de pe unele străzi cum ar fi: B.N.Antal, Horea, Poștei, Vlădeasa (mai 

ales unde este stația unde sunt f, mulți elevi), Pr. Aurel Munteanu, Zorilor, Pomilor, 

lipsa căldurii de la blocul situat pe str. Vlădeasa, nr. 48, sc. 1, de la centrala termică, 

trotuarele de pe unele străzi, lipsa spațiilor verzi din spatele magazinului MENAJ, de 

pe str. P-ta Republicii, bl. A1, sc.3. ( unde pe spațiile verzi se parchează 

autoturismele deși la 30 m este parcare care este aproape goală), în acest sens vreau 

să precizez că am fost de câteva ori la poliția locală si am sesizat aceste aspect, tot 

în urma verificărilor făcute in teren cu dl Viorel Fărcas am constatat deversarea 

canalizării de la blocurile din centru și dinspre gară în râul CRIȘ, precum și fapul că 

pe albia rîului s-au taiat toate răchițile iar crengile au fost abandonate acolo. 

Totodată arat că m-am deplasat pe str. P-ța Victoriei cu domnii consilieri Farcas 

Viorel, Lazea Constantin și Andriescu Mihai deoarece au fost probleme în ședința de 

consiliu local cu privire la denumirea străzii și cu terenul care se dorea să fie donat 

primăriei Huedin de către un cetățean pentru a putea fi administrat.

In urma sesizărilor verbale făcute la primăria orașului Huedin aproape toate 

problemele au fost rezolvate, iar cele care nu au putut fi rezolvate sunt în curs de 

rezolvare, astfel că in anul 2018 au fost adoptate un nr. de 204 HCL și un nr de 529 

dispoziții cu caracter nominal sau general, marea majoritate venind în întâmpinarea 

doleanțelor cetățenilor.

Făcând parte din comisia de urbanism și amenajarea teritoriului consider că 

este necesar în continuare un plan general de urbanism coroborat cu planuri 
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urbanistice zonale, planuri care ar putea oferi o dezvoltare urbanistică de perspectivă 

a orașului Huedin, dar si o asigurare a spațiilor verzi pentru locuitori.

Doresc să menționez faptul că am susținut si voi susține in continuare 

activitățile de real interes pentru oraș, voi păstra legătura cu cetățenii, obiectivul 

strategic fiind dezvoltarea orașului.

Având în vedere faptul că din anul 2019 se va introduce gazul metan în oraș 

îmi doresc ca acest oraș să se dezvolte, să fie cât mai multe locuri de muncă care 

implicit vor duce la creșterea nivelului de trai și o cât mai mare stabilitate a 

populației.

Aduc la cunoștință prin acest raport că in aceasta perioadă menționată mai sus am 

participat la un număr de 16 ședințe extraordinare și la un număr de 30 ședințe ordinare ale 

Consiliului Local Huedin.

Am participat la toate manifestările de tip omagial desfășurate in Orașul Huedin cum 

ar fi: In data de 5 iunie, ca in fiecare an, în parteneriat cu școlile din oraș a fost marcata 

Ziua mondiala a mediului, depuneri de coroane cu ocazia unor manifestări omagiale, Ziua 

Drapelului National, Ziua Națională, Centenarul Marii Uniri, Ziua Eroilor, precum și la 

întreținerea relațiilor de prietenie și a schimbului de experiență pe linie administrativă cu 

localitățile și orașele înfrățite cu orașul Huedin fiind plecată pe parcursul a 3 zile în 

localitatea Derecske.din Ungaria.

La finalul acestui raport doresc să precizez faptul că modul meu de organizare al 

întâlnirilor cu cetățenii pentru discuții și încercarea de ai ajuta in rezolvarea problemelor 

este permanent neavând un program prestabilit.
Pentru cetățenii orașului aduc la cunoștință programul de audiente ale:

• D-lui PRIMAR -: prima zi de marți din luna : 9:00-15:00
• D- nei VICEPRIMAR : a doua zi de marți din luna :9:00-15:00
• D-lui SECRETAR GENERAL -: a treia si a patra zi de marți din luna: 9:00-15:00
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